

balma

Huga



design: Maja Ganszyniec Studio

PL ———

Kolekcja Huga jest odpowiedzią na dynamikę współczesnego życia. Zainspirowana ciągłym ruchem i potrzebą adaptacji, łączy minimalistyczny design z inteligentnymi rozwiązaniami.

EN ———

The Huga collection is a response to the dynamics of modern life. Inspired by constant movement and the need for adaptability, it combines minimalist design with smart solutions.

DE ———

Die Huga-Kollektion ist eine Antwort auf die Dynamik des modernen Lebens. Inspiriert von ständigem Wandel und dem Bedürfnis nach Anpassungsfähigkeit, vereint sie minimalistisches Design mit intelligenten Lösungen.



PL ———

Stworzona dla przestrzeni, które tętnią życiem – od nowoczesnych biur i coworkingów, przez gwarne kawiarnie, po strefy wypoczynku w hotelach. Sercem kolekcji jest metalowa rama z charakterystycznymi uchwytami, które nie tylko ułatwiają przenoszenie hokerów i taboretów, ale także zapewniają użytkownikom stabilność i komfort. Wygodna poprzeczka na nogi w hokerach oraz możliwość wyboru siedziska – wykończonego eleganckim fornirem lub miękką tapicerką – pozwalają dopasować mebel do konkretnych potrzeb i stylu wnętrza.

EN ———

Created for spaces full of life – from modern offices and coworking areas, through bustling cafés, to relaxation zones in hotels. At the heart of the collection is a metal frame with distinctive handles that not only make it easier to move the stools and bar chairs but also provide users with stability and comfort. The comfortable footrest on the bar chairs and the option to choose between seats finished with elegant veneer or soft upholstery allow tailoring the furniture to specific needs and interior styles.

DE ———

Entwickelt für lebendige Räume – von modernen Büros und Coworking-Bereichen über belebte Cafés bis hin zu Ruhebereichen in Hotels. Im Mittelpunkt der Kollektion steht ein Metallrahmen mit markanten Griffen, die nicht nur das Verschieben der Hocker und Barstühle erleichtern, sondern den Nutzern auch Stabilität und Komfort bieten. Die bequeme Fußstütze an den Barstühlen und die Wahlmöglichkeit zwischen Sitzflächen mit elegantem Furnier oder weicher Polsterung erlauben eine Anpassung der Möbel an individuelle Bedürfnisse und Einrichtungsstile.



Elementy kolekcji

Collection elements / Elemente der Kollektion

szerokość / głębokość / wysokość
width / depth / height
Breite / Tiefe / Höhe
cm

HOKERY / BAR STOOLS / HOCKER



H4-001 53/44/H75 H77



H4-002 50/43/H64 H66



H4-003 47/43/H64 H66

TABORETY / STOOLS / SCHEMEL



H4-004 45/40/H51 H53



H4-005 45/41/H51 H53

balma

OFFICE

ul. Poznańska 167
62-080 Tarnowo Podgórne
Poland

T: +48 61 89 66 400
E: kontakt@balma.pl

SOCIAL MEDIA

Facebook
Instagram
YouTube
Linkedin

balma.pl